
 

 

 
 

 

Poznań, 2 marca 2021 r. 

 

Interpelacja 

ws. kosztów związanych z utworzeniem żłobków w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

W 2019 roku na poznańskim Strzeszynie uruchomiony został nowy żłobek 

„Niezapominajka”. Na jego przykładzie zwracam się z prośbą o przedstawienie wszystkich 

kosztów związanych z utworzeniem żłobka: kosztów budowy oraz adaptacji pomieszczeń, 

zakupu sprzętów, utworzenia placu zabaw oraz zatrudnienia personelu, prosząc także o 

informacje w zakresie liczby etatów osób tam zatrudnionych. Dodatkowo, odnosząc się już do 

wszystkich publicznych żłobków funkcjonujących w Poznaniu w 2021 roku, proszę o 

informację ile wynosi przeciętny miesięczny koszt utrzymania jednego miejsca w żłobku, a 

także jaki procent całkowitych kosztów pokrywa opłata uiszczana przez rodziców dzieci.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 


